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Concept-besluitenlijst van de vergadering van het Algemeen Bestuur, 20 juni 2022 

 

Aanwezig: dhr T. van Vugt (Gouda, voorzitter), dhr D. de Haas (Zuidplas), dhr P. van der Hek 

(Krimpenerwaard), mw. B. Leferink (Waddinxveen), dhr A. Timm (Krimpen aan den IJssel), dhr H. 

Douw (financieel adviseur ODMH), dhr P. Smit (Klantenraad), Mw. C. Bakker-Wijbrans (directeur 

& secretaris) en dhr T. Pranger (toezichthouder). 

 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

Dhr. van Vugt opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Er wordt een korte 

voorstelronde gedaan wegens de overgang tussen 2 periodes met oude en nieuwe bestuursleden. 

De agenda wordt conform vastgesteld. 

 

2. Mededelingen en kennisgevingsstukken 

Er zijn geen mededelingen.  

 

3. Concept-besluitenlijst AB 30 maart 2022 

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

4. 1e Managementrapportage 2022 

Dhr. Douw geeft een korte toelichting: 

• Het geprognosticeerde eindresultaat ligt rond de 10.000 euro. Dit ligt in lijn met het 

resultaat uit de begroting. Onbekend zijn nog wel de gevolgen van de stijgende 

energiekosten. Dit hangt af van de contractonderhandelingen van de gemeente Gouda 

(eigenaar van zowel de Chocoladefabriek als het Gouwedepot), die het contract met 

Gazprom heeft opgezegd. In de 2e managementrapportage is hierover hopelijk meer 

duidelijkheid. 

• Sommige gemeentes hebben behoefte om een nog meer integraal beeld te krijgen van de 

kosten per activiteit. Als gevolg van de BBV moeten de inhoudelijke programma’s 

gescheiden worden van de overhead waardoor er altijd een scheef beeld ontstaat van 

kosten en opbrengsten. Voor het streekarchief is daarom afgesproken deze vergelijking te 

verwerken in de managementrapportages. Daar wordt een verdeelsleutel toegepast op de 

overhead, waardoor er een indicatief resultaat per programma gerealiseerd kan worden. 

Dit is zichtbaar in de bijlage. De verdeelsleutel is gebaseerd op een inschatting van de per 

jaar gemaakte uren per product of dienst. Zo ontstaat een zo integraal mogelijk overzicht 

per activiteit. Niet geschikt om harde sturingsinformatie uit te krijgen, maar voor een 

organisatie van deze grootte het meest haalbare. 

 

Mw Leferink geeft aan dat de gemeenteraad van Waddinxveen het op prijs stelt als het PDC-

programma Educatie gescheiden wordt van Advies en Toezicht. Belangrijkste reden is dat dan 



duidelijker wordt wat er aan Educatie (in dit geval wordt bedoeld Onderwijs voor scholen) 

uitgegeven wordt. Afgesproken wordt dat de secretaris met dhr Douw een memo opstelt met 

uitleg over de (on)wenselijkheid van deze scheiding. 

De marap wordt vastgesteld. 

 

5. Vaststelling Begroting 2023, met reactie op zienswijzen gemeenten  

De zienswijzen van de gemeentes zijn overwegend positief van aard. Er is een reactiebrief 

geformuleerd vanuit het streekarchief. Dhr. Van Vugt geeft nog één gewenste aanscherping op de 

reactiebrief, met betrekking tot het verduurzamingsprogramma van de gemeente Gouda. Ingezet 

wordt op zo duurzaam mogelijk gebouwen, maar dat dit wel afhankelijk is van alle partijen in de 

gedeelde gebouwen en externe factoren zoals de energieprijzen. Voor de Chocoladefabriek zijn 

nu wel alle kozijnen en beglazing vervangen, is de bovenste verdieping aardgasvrij en de twee 

onderste zullen dat zijn op termijn. Het Gouwedepot is al zo duurzaam mogelijk gebouwd in 

2014.  

De begroting 2023 wordt vastgesteld. 

 

6. Statusupdate verbouwing Chocoladefabriek  

De definitieve oplevering is deze maand. Op dit moment worden de laatste kozijnen vervangen en 

is de grootste overlast voorbij. De dienstverlening moest af en toe worden aangepast, maar kon in 

ieder geval digitaal altijd doorgaan. Begin september volgt het openingsweekend, met een officiële 

opening door de staatssecretaris Uslu op 2 september. Het lijkt de voorzitter en secretaris een 

mooi moment om afscheid te nemen van de oude bestuursleden en de nieuwe te verwelkomen. 

Een uitnodiging hiervoor volgt op korte termijn. 

 

7. Rondvraag en sluiting 

Dhr Pranger vraagt aandacht voor het Jaarverslag van de gemeentearchivaris (met o.a. de 

resultaten van een onderzoek naar de videotulen) dat verstuurd is in februari, maar waarop nog 

geen enkele reactie is binnen gekomen. Graag hier aandacht voor bij de eigen gemeente. Het 

verslag moet hierna naar de raad en daarna naar provincie worden opgestuurd.  


